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Wauw, weer 4 jaar verknald met ouderwets geleuter over een eventuele plaatsbepaling van een bruggetje. Deze
periode zou toch de eerste spade de grond ingaan?

De Rembrandtbrug wordt wel een beetje duur met z’n rotondes, bedrijven uitkopen, een kruispunt met OOK
slimme verkeerslichten en mopperende bewoners.

Dat zou ook een rampzalige weg worden, net zoals de Rijnstraat en Boerendijk.

Geen gebrek aan plannen maken: een kolossaal nieuw station, terwijl nieuwe stations steeds kleiner worden, een
nieuwe tunnel waar? De boel wordt behoorlijk vol gebouwd. Ik voorzie dat bewoners van nabijgelegen
woningen zullen klagen over het toenemende verkeer. De Cattenbroekertunnel was ook bedoeld voor auto’s.
Doordat bewoners geklaagd hebben, is deze tunnel als fietstunnel ingericht.
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